

# 4D3N 探索巴厘岛 EXPLORE BALI







D1 ARRIVAL 7 BALI

(D)

# D2 UBUD 🖨 KINTAMANI (B/L/D)

- ☑ Barong Dance Celuk & Mas Village
- ☑ Kintamani Volcano

ULUWATU 🖨 JIMBARAN

- ☑ Garuda Wisbu Kencana (GWK) Cultural Park
- **☑** Uluwatu Temple
- ☑ Jimbaran Beach

D4 BALI T DEPARTURE (B)



√ 3 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Jimbaran Beach Seafood BBQ Dinner
- ★ Crispy Duck
- \* Babi Guling



#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### **BALI**

- ◆ Tanah Lot Temple to see the amazing one of the Bali's most important temples, bulit on top of an island like rock that can be reached during low tides.
- ◆ Barong Dance is a story about the struggle between good and evil.
- ◆ Uluwatu Temple built in 11th century and it is one of the oldest and most important temples in bali. Uluwatu Temple is a Hindu temple located on the cliff bank in south part of Bali peninsula. It is situated on the coral reef sordid to sea about 80 meters above the sea level. Itis featured by a small dry forest which is mostly called by Alas Kekeran(interdict forest) which is belong to the temple and dwelt by a lot of monkeys and other animals. (Note: Do not bring along any food as the monkeys might "ROB" you).
- ◆ **Kintamani Volcano** is the most favorite tourist destinations in Bali with the active volcano of mount Batur and beautiful lake.
- ◆ Tegallalang Rice Terrace Tegallalang is one of the famous tourism objects in Ubud that "must to visit". Because it panorama is a unique place in the world. It offers a wide range of natural landscape, rice terraces are everywhere in this island, and I never bored of looking at the green steps over and over.
- ◆ Jimbaran Beach enjoy the romantic sunset while waiting for your orders. The sunsets in Jimbran are very beautiful.





# 精简行程

启程 🛪 巴厘岛

(机上用餐/晚)

☑ 海神庙

#### 乌布 🖨 金塔马尼

- ☑ 统民俗表演- 峇龙舞
- ☑ 雕像中心
- ☑ 金塔马尼火山
- ☑ 德哥拉郎梯田

#### 第三表 乌鲁瓦图寺 🗎 金巴兰

(早/午/晚)

- ☑神鹰广场
- ☑ 乌鲁瓦图断崖庙
- ☑ 金巴兰海滩

巴厘岛 ★ 回程

(早/机上用餐)







3早餐/2午餐/3晚餐

#### 风味餐:

- ★ 金巴兰海边海鲜烧烤餐
- ★ 巴厘香酥鸭
- ★ 巴厘岛烤猪







✓ 库塔宾唐酒店或同等级

x3晚

#### 观光景点:

## 巴厘岛

- ◆ 塩神庙 这庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表 ,始建于16世纪。该庙坐落在海边一块巨大的岩 石上, 每逢涨潮之时, 岩石被海水包围, 整座寺 庙与陆地隔绝, 孤绝地 立在海水中, 只在落潮时 才也陆地相连。
- ◆乌鲁瓦图断崖庙 建于十一世纪,是巴厘岛上最 悠久又具代表性的庙宇。从这里可以观看巴厘岛 做南端,拥有壮丽海洋景观的断崖(情人崖)。
- ◆ **峇龙舞** 是巴厘岛相当具有代表性的一支舞蹈。 描述BARONG和RANGDA之间永无止尽的善恶之 争。
- ◆ **金塔马尼火山 -** 在这里您可以欣赏巴杜 尼山美丽 的巴杜尼湖还可以看到全景版=半活跃的火山。( 约海拔14000米)。
- ◆**德哥拉郎梯田** 这里是被列为世界遗产级的绝世 梯田美景。
- ◆**金巴兰海滩 -** 著名的道地烧烤晚餐就这里,您可 一边欣赏岛巴厘岛的日落,一边享用金巴兰夕阳 BBO晚餐。



免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。



## 货币 Currency



Indonesian Rupiah - IDR

印尼盾 - IDR

## 货币兑换率 Exchange Rate



插座 Power Socket



类型 / Type A

两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B

两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin

时差 Time Difference



Indonesia - Malaysia is 1 hours ahead of Indonesia.

印尼 - 标准时差慢马来西亚时间1小时

电压 Voltage



行李托运 Luggage Allowance



Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。

# 备注 / Terms & Conditions

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 2. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 3. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 4. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。

\*Subject to weather of the day\*\*以当天天气报告为准\*

- 5. 每位参与TWY旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通/延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,本社一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 6. 若旅客决定离团,所有的费用恕不退还。
- 7. 行程表附上的照片仅供参考。
- 8. 至少16位成人将有一名领队同行。
- 9 双人房配制,一人房会另加费用
- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 3. Tour is conducted in Mandarin, If you would like to speak in another language, please inform us in advance at the time of registration. Alternative arrangements will be made, but will be subject to final confirmation.
- 4. Purchase of travel insurance is highly advisable.
- 5. Every person participating in TWY's tours shall travel at his/her own risk. TWY shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 6. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 7. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 8. A minimum of 16 adults will be accompanied by a tour leader.
- 9. Twin rooms are based, and there will be an additional charge for single room.



Travel With You Sdn Bhd (1322185-K/KPK/LN:9917)

Stellar Suites, SS-10-02, Jalan Puteri 4/7, Bandar Puteri,47100 Puchong Selangor Darul Ehsan.

**4.** 013-288 3003

**⊕**www.travelwithyou.my

